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Hei!

Her er et spørsmål til neste fylkesutvalg

Tidligere i år kunne vi lese at c- feltet i Åsane med stor sannsynlighet ville bli innfartsparkeringsfelt. Dette svarer opp mot den
bestillingen fylkestinget hadde i innfartsparkeringsstrategien, der man skulle vurdere ulike alternativer.
Nå har jeg forstått det slik at dette kanskje ikke blir noe av likevel?

Kan fylkesrådmannen klargjøre situasjonen for innfartsparkering på c- feltet?

Kan fylkesutvalget få en kort redegjørelse for hvilke andre innfartsparkeringsprosjekter som er mulig å realisere innen kort tid?
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Silje Hjemdal
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